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INTERPELLATION TILL STYRELSENS ORDFÖRANDE  

 

Hur har styrelsens ordförande agerat mot regeringen att de helt ändrar regleringsbrev 

för utbetalning av björnersättning utan att konsultera Sametinget. 

 

Rennäringsnämnden beslutade 12 november att utbetala 10 miljoner som Sametinget fått 

tilldelat extra i rovdjursersättningsmedel i ökad björnersättning för särskild stor förekomst 

av björn.  

5 december 2024 kom ett meddelande från kansliet att regeringen beslutat om en ändring i 

regleringsbrevet att Sametinget endast får betala ut högst 5315 000 kr till ökad 

björnersättning och att 3 700 000 kr ska lämnas till samebyar där förekomsten av björn är 

särskilt stor.  

6 december på fredagskvällen ringde jag Rennäringsnämndens ordförande eftersom jag 

inte ser att vår högste politiska person i rennäringsnämnden inte har kommenterat eller 

visat ut en färdplan hur kansliet ska agera i frågan. Jag blev otroligt frustrerad av det svar 

jag fick att han inte varken har haft kontakt med Sametingets styrelseordförande eller 

kansliet i denna för oss viktiga fråga.  

Jag anser att Sametinget behöver en ledning som snabbt kan agera mot regeringen och 

snabbt begära möte för att ändra regleringsbrevet så hela beloppet på ca 10 miljoner kunde 

fördelas för björnskador så att renskötare med stor koncentration av björn ska få täckt sina 

förluster för skador av björn. 

 

I regleringsbrevet 2025 för rennäringsanslaget 1:22 finns fortfarande samma formulering 

som meddelades i ändring av 2024 års regleringsbrev.  

 

Beslutet är ett övergrepp mot Sametingets självbestämmande att själva besluta över de 

medel som regeringen har fördelat. 

 

 

 

 

 

Marita Stinnerbom  

Ledamot i Sametinget för partiet Guovssonásti 
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